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Krátce z města

Benešovský spolek BS-Aktiv uspořádal 
pro naše spoluobčany setkání s významnou 
vědeckou osobností  RNDr. Jiř ím 
Grygarem. Bylo nám ctí, že naše pozvání 
přijal a do Benešova skutečně přijel. Tam 
už ho čekalo asi 100 vděčných posluchačů, 
kteří zaplnili aulu ZŠ do posledního místa. 
Mezi nimi nechyběli ani představitelé 
našeho města a primátor města Děčína     
Ing. Vladislav Raška. V přednášce      
„Okna vesmíru stále dokořán“ mluvil         
o základech astronomie a nakonec 
odpovídal na dotazy posluchačů. Jiří 
Grygar umí zvolit odbornou úroveň tak, že 
zaujme všechny posluchače. Moc se mu 
líbila úvodní skladba, kterou zahrála členka 
ze zdejší kapely FREŠ. Po skončení 
přednášky byla autogramiáda knihy „Věda 
kontra iracionalita 4“. Na konec jsme stihli 
ještě i malé posezení, při kterém nesměl 
chybět štrůdl, který miluje. Přijal naše 
pozván í  na  po řádán í  EBICYKL                 
v Benešově n. Pl. a vypadá to, že by to 
mohlo vyjít v létě 2010. A tak nás možná Děkujeme sponzorům, kteří nechtějí být Na závěr chceme poděkovat ředitelovi 
navštíví společně s velkou skupinou jmenováni.ZŠ v Benešově n. Pl. Jiřímu Špičkovi za to, 
astronomů z české republiky, ale i z jiných             Za BS-Aktiv Lída Šumová že jsme mohli využít aulu školy                  
zemí, kteří putují na kolech a navštěvují k uspořádání této tak významné akce. 
hvězdárny a významné místa v naší zemi. více na str.6

Křeslo pro hosta s astronomem RNDr. Jiřím Grygarem

Lidí v Benešově ubylo
Počet obyvatel Benešova nad Ploučnicí Bukovině,“ spočítala matrikářka. Pokud       

mírně klesnul. Na konci roku 2006 bylo   se   p od í vá me do statistiky za rok 2006, 
v evidenci obyvatel přesně 4002 lidí.  z jis tí me ,  že  te n  př in esl  c elkem 70 svatebních 
V prosinci 2007 jich však napočítala už jen obřadů. „Jedenkrát posloužila v loňském roce 
3976. „K trvalému pobytu se v našem městě    n  a še obřadní síň také k opětovnému stvrzení 
v průběhu loňského roku přihlásilo  m a nž el sk éh o  s va zk u   po padesáti letech 
64 občanů, 88 dalších se naopak odhlásilo,“ manželského svazku, tedy - zlatou svatbu,“ 
uvedla matrikářka Marie Tojmarová. uzavřela Tojmarová.

I počet narozených dětí klesnul. Na svět     (ah)
jich přišlo rovných 41, což je o dvě méně než 
v předchozím roce. Během roku zemřelo      
33 našich spoluobčanů.

Své „ANO“ si vloni na benešovské radnici 
řeklo celkem 87 párů. „Šestapadesát z nich    
se k tomuto kroku odhodlalo v obřadní síni 
městského úřadu, jednatřicet párů pak           
na zdejším zámku, jeden sňatek byl uzavřen   
v Dolních Habarticích, jeden ve Valkeřicích    
a jeden církevní sňatek také na Malé 

Rok 2006 2007
Počet
obyvatel v prosinci 4002 3976
přihlášených k TP   106     64
odhlášených z TP   176     88
narozených dětí     43     41
zemřelých      32     33
oddaných svateb     70     87
„zlatých“ svateb       3       1
(TP –trvalý pobyt)
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Zpráva o činnosti MP za rok 2007
V roce 2007 hlídky MP zasahovaly celkem může mezi těmito osobami nacházet pachatel. r o z s v í c e n í  v á n o č n í h o  s t r o m u .                      

u 15 případů potyček, ať už slovních  D á le  t ak é  f yz ic ké   namátkové kontroly Na těchto akcích zajišťujeme bezpečnost 
či fyzických, z toho v restauračních objektů. osob a veřejný pořádek. Také spolupracujeme 

V současné době je na náš mobilní telefon zařízeních jich bylo 11, na veřejných s finančním úřadem jako doprovod              
napojeno 6 poplašných zařízení v objektech. prostranstvích 3 a 1 v domácnosti. při exekucích. Dále s protidrogovým útvarem 

Bylo odchyceno 17 psů a 6 koček. Sedm Letos bylo provedeno 11 výjezdů na signál     při kontrolách domů a bytů, které provádějí     
psů a 6 koček bylo umístěno v útulku a 10 psů a ve všech případech se jednalo o planý i na základě informací zjištěných našimi 
se podařilo vrátit majitelům. poplach. hlídkami. Provádíme rovněž doručování 

Z komunikací bylo odstraněno 7 vraků,     D ále provádíme zejména mimo letní obsílek pro MěÚ a soud. Jezdíme jako 
z toho 4 na základě domluvy majiteli  s ez ón u   ko nt ro ly   za hr ádkářské kolonie, doprovod při převozu peněz pro MěÚ. 
a 3 na písemnou výzvu. V současné době se    abychom předcházeli případné trestné Spolupracujeme rovněž se základní školou 
na katastru města nachází ještě 1 vrak,  č in n os ti .      při řešení problémů se záškoláctvím. Ve třech 

Střídavě s PČR dohlížíme na benzinovou u kterého běží lhůta na jeho odstranění. případech jsme na žádost lékaře provedli 
Bylo řešeno 129 přestupků v různých čerpací stanici před zavírací dobou, protože dohled při převozu psychicky nemocných 

oblastech (doprava, rušení nočního klidu, právě v tuto dobu dochází nejčastěji               osob do psychiatrické léčebny.
znečištění veřejného prostranství atd.),  k  p řep a de ní m . I nadále probíhá dobrá spolupráce                

Namátkově provádíme pěší hlídky             58 přestupků bylo řešeno blokovou pokutou   s  mís tn ím oddě len ím Po l ic ie  ČR                     
v různých časech a střídavě v různých částech a 71 domluvou. i s operačním střediskem PČR Děčín. 

P r o v á d í m e  n a m á t k o v é  k o n t r o l y  města. Využíváme toto zejména k lustraci 
Provádíme šetření pro evidenci obyvatel restauračních zařízení ohledně konzumace podezřelých osob  a vozidel.  

ohledně žádostí na zrušení trvalého pobytu. alkoholu a hraní na výherních automatech V ranních hodinách také pokračuje 
Spolupracujeme se sociálním odborem jako osobami mladšími 18 let. K těmto kontrolám preventivní dohled při příjezdu žáků základní 
doprovod při šetřeních u problémových je používán digitální detektor alkoholu,    školy. Poté provádíme obchůzku zámeckým 
klientů, se stavebním odborem a odborem  ŽP který byl k tomuto účelu v letošním roce parkem a k budovám školy, jednak abychom 
co se týče dopravního značení, stavu zakoupen. omezili znečišťování veřejných prostranství 

V roce 2007 jsme zadrželi 6 pachatelů komunikací, uzavírek a kontroly černých dětmi, ale také abychom předešli styku dětí     
trestné činnosti. s k l á d e k ,  s  f i n a n č n í m  o d b o r e m                      s kriminálně závadovými osobami. Kontrola 

V nočních hodinách provádíme kontroly při pravidelných kontrolách výherních zámeckého parku, okolí kostela, parku       
podezřelých osob a vozidel. V roce 2007       hracích automatů, se službami města            pod kostelem a parku pod školou, se provádí    
to bylo 163 osob a 31 vozidel. Tyto kontroly při zajišťování pravidelných akcí jako je i ve večerních hodinách.  
působí jednak preventivně a také se při S l u n o v r a t ,  c y k l i s t i c k é  z á v o d y ,  
zpětném zjištění případného trestného činu Svatováclavský jarmark, lampionový průvod,                        Václav Červenka,velitel MP

Z bloku Policie ČR
Mařil výkon úředního rozhodnutí tr. činu krádeže vloupáním a porušování 
M. B. r. 1987 byl dne 3. 1. 2008 kontrolován domovní svobody dle §§ 247/1 b) a 238/1      

jako řidič při řízení osobního motorového tr. zákona. 
vozidla. Při kontrole nepředložil řidičské 

Neplnil vyživovací povinnostoprávnění. Následně bylo zjištěno, že 
R. R. r. 1971 si v době od 1. 9. 2007           řidičské oprávnění nevlastní a Okresním 

do 9. 1. 2008 neplnil svou vyživovací soudem        v Nymburku má vysloven zákaz 
povinnost na svého syna, jak mu bylo určeno řízení všech motorových vozidel. Policisté 
rozsudkem OS Děčín, kdy měl měsíčně platit OOP BEN provinilci sdělili podezření ze 
částku ve výši 1000 Kč. Tímto tak                 spáchání         tr. činu Maření výkonu 
na výživném dluží částku 4.000 Kč. úředního rozhodnutí dle § 171/1 c) tr. zákona.

Vloupal se do obchodu s potravinamiPoškodil zadní sklo vozidla
NP v době od 14. 1. 2008, 0:30                  Neznámý pachatel v době od 1. 1. 2008, 

do 14. 1. 2008, 0:50 vypáčil vchodové dveře 15:00 do 3. 1. 2008, 13:30 rozbil zadní sklo      
do obchodu potravin v Horních Habarticích, u OA zn. BMW šedé barvy, které bylo 
kde odcizil alkohol a cigarety. Majiteli zaparkované v ulici U Studánky v Benešově 
obchodu tak způsobil škodu ve výši 8.686 Kč. nad Ploučnicí. Majiteli vozidla, občanu SRN 
Po pachateli policie pátrá.tímto NP způsobil škodu ve výši 20.000 Kč. 

Po pachateli policie pátrá.
Ukradl škodovku družceVloupal se do zahradní chatky
NP dne 15. 1. 2008 v době kolem          T. M. r. 1964 dne 4. 1. 2008 v době kolem 

12:00 hodin v Benešově nad Ploučnicí, ulici   12:00 hodin vnikl po vysazení části 
B. Němcové odcizil osobní motorové vozidlo dvoukřídlého okna do zahradní chatky v Malé 
zn. Škoda 120, čímž majitelce způsobil škodu Veleni - Soutěskách. Chatku následně 
ve výši 6.000 Kč. Provedeným šetřením prohledal a odcizil láhev vodky a foukací 
orgánů OOP BEN byl jako podezřelý zjištěn harmoniku, čímž majiteli způsobil škodu      
druh poškozené V. R. r. 1950. Vozidlo bylo ve výši 220 Kč. Krátce po vloupání byl 
vráceno majitelce. Případ je nadále v šetření.zadržen hlídkou OOP BEN. Následně bylo 

jmenovanému sděleno podezření ze spáchání 

Nejvyšší nezaměstnanost
hlásí Merboltice

Podle posledních statistik děčínského 
úřadu práce nezaměstnanost v Benešově     
nad Ploučnicí mírně stoupla. Na konci 
prosince dosahovala hranice 12,61%. Úřad 
práce v tomto období evidoval dvě stě 
sedmdesát devět benešovských uchazečů       
o zaměstnání. Práci nemělo 135 mužů a o 144 
žen. V porovnání s ostatními obcemi            
na Benešovsku patří nezaměstnanost           
ve městě nad Ploučnicí stále k těm 
průměrným.

 
A jak to vypadá s nezaměstnaností               

v okolních městech a obcích? Ve Verneřicích 
hlásí 10,05%, ve Františkově nad Ploučnicí 
dosáhla nezaměstnanost hodnoty 15,9%         
a v Malé Veleni 11,79%. V Dolních 
Habarticích bylo bez v prosinci práce 12,37% 
občanů, ve Valkeřicích pak 17,22%                
a v Horních Habarticích pak rovná desetina 
všech obyvatel. 

 
Dlouhodobě vysokou nezaměstnaností trpí 

na Benešovsku především obec Merboltice 
(28,57%) nebo Heřmanov (19,72%). Naopak 
nejméně nezaměstnaných pak hlásí ve Starém 
Šachově. Zde je bez práce pouhých šest lidí, 
což v přepočtu na procenta udává 
nezaměstnanost ve výši 5,31%.

     (ah)
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Už šestou svíčku sfoukla Natálka,  c irk u sa čc e,  kt er á m á  s te jné  jméno, cvičení jí 
s Matějem a Martinem – benešovská trojčata   baví,“ doplňuje taťka.

Období mezi pátým a šestým rokem - ze svého narozeninového dortu. Také si 
přineslo i několik nepříjemných okamžiků. říkáte: „Jůva, to už jim je šest? To letí jako 
Matěj si zlomil ruku a dokonce měl i natržené voda!“ Je to tak! My jsme trojčata navštívili 

 u ch o.  N at ál ce  s  M ar tin e m  se  úrazy vyhnuly. těsně před oslavou jejich narozenin 
Trápily je jen běžné nemoci. „Teď během a zjišťovali, co všechno se od naší poslední 
zimy je to hlavně kašel a rýma,“ říká mamča. návštěvy událo.
Zimu mají trojčata ráda. Bobování, sáňkování, 

Chystáme se do školy koulovačka či stavění sněhuláka. To všechno 
si nenechají v době, kdy je sníh, v žádném Šesté narozeniny přinesly našim trojčatům 
případě ujít. „Já umím dobře bobovat,“ chlubí nejen radost z dárečků a sladkého dortu,       
se Martin, říká ale, že se také těší na léto. ale byly také jedním velkých životních kroků. 

„Jen jediný den po oslavě narozenin se            
s dětmi chystáme k zápisu do první třídy. Martin chce být prodavačem

  P ři  n aš em   po ví dá ní  d oš la  ř eč  i  na   vo lbu Doufám,  že  bude  vše  v  pořádku  
povolání. O tom, co by chtěl, který z nich            a po prázdninách se z nich stanou školáci,“ 
v dospělosti dělat, mají naše trojčata jasno. usmívá se maminka Hanka Nerglová. Děti se 
Matěj bude stavět domy, Martin chce být do školy těší. „Já umím počítat víc než do 
prodavačem potravin a Natálka letuškou. deseti,“ chlubí se Matěj. Natálka nádherně 
„Kdyby to náhodou nevyšlo, pak bych šla     hraje na flétnu a z nástupu do školy nemá 
na kadeřnici,“ vysvětluje. Natálka měla ještě žádný strach. Martin se nejvíc těší na školní 
vloni nádherné dlouhé vlásky. Na naší malování. Výborně prý umí lodičku i auto. 

S nakupování školní výbavy se u Nerglů návštěvě nám však přinesla ukázat ustřižený 
ještě nezačalo. „Zatím ještě nemáme úplně copánek pečlivě schovaný v krabičce.         
tak jasno, kolik musíme do výbavy našich „To takhle jednou jela tetě do Roudnice            
školáků investovat, ale musíme se smířit s tím, a vrátila se bez copu. Moc nadšený jsem 
že peníze budou lítat po tisícovkách,“ tvrdí nebyl,“ přiznává táta. Doufá ale, že vlásky 
tatínek Luboš. brzy dorostou.

              Alena Houšková
Z Matěje je počítačový expert
Během uplynulého roku se u Nerglů pár PS.: Za celou redakci Benešovských Novin 

věcí změnilo. Řeřichu už trojčata nepěstují, přeji Natálce, Matějovi i Martinovi ať se jim 
králíčka nechovají, v akváriu přibylo několik ve škole líbí a už teď se moc těším na naše 
rybiček. Z Matěje vyrostl přeborník ve hrách další povídání opět za rok, kdy už se mi jistě 
na počítači. Hravě v tomto oboru strčí své dva pochlubí notýskem plným jedniček a pochval.
sourozence do kapsy. „Kolikrát se stane,       
že radí i mě a perfektně poučuje i Martina,“ 
říká tatínek. Natálka si oblíbila hru                
na zobcovou flétnu. Dokáže, a také nám         
to předvedla, zahrát už několik skladeb podle 
not. „Na flétnu chodíme už téměř rok. Natálka 
by později chtěla k flétně přidat ještě další 
hudební nástroje. Kytaru, housle, buben          
i trumpetu,“ jmenuje maminka. Všechny děti 
jsou podle tatínka moc šikovné na sport. Sám 
hraje fotbal a byl by rád, pokud by v něm našli 
zalíbení i kluci. „Na zahradě mají kruhy         
s houpačkou. Natálka se shlédla v jedné 

Trojčata: Po prázdninách z nás budou školáci! Zveme k návštěvě gymnázia
Učitelský sbor a vedení všeobecného 

osmiletého Gymnázia v České Kamenici zve 
rodiče a žáky pátých, devátých i jiných 
ročn íků  k  návš t ěvě  ško ly  během                
Dne otevřených dveří, který se bude konat 
dne 7. 2. 2008 mezi 13. až 17. hodinou. 
Budete si moci prohlédnout prostory školy 
přímo během výuky, seznámit se s obsahem 
nového školního vzdělávacího programu, 
nahlédnout do prostor multimediální učebny   
i učebny IVT. Seznámíte se s aktivitami žáků, 
možností jazykových kurzů i sportovních       
a ozdravných pobytů. 

Dále vám budou k dispozici s příslušnými 
informacemi všichni vyučující i vedení 
gymnázia. Upozorňujeme rodiče především 
na zákonnou možnost přestupu v jakémkoliv 
ročníku, především po devátém, přičemž 
každý jednotlivý přestup bude řešen 
individuálně. 

Přihlášky ke studiu je možno si vyzvednout 
u výchovných poradců na základních školách, 
popř. přímo v budově gymnázia. Termín 
prvního kola přijímacího řízení je stanoven na 
21. 4. 2008. Žáci s průměrem do 1,5 budou 
přijímáni bez přijímacích zkoušek. 

Individuální návštěvu, která je možná 
kdykoliv, je možno domluvit na tel. čísle     
412 584 002 nebo navštívit webové stránky 
www. gymnazium-ck. cz 

              Vedení gymnázia 

Mateřská škola děkuje!
Začal rok 2008. Mateřská škola si dovoluje 

popřát všem občanům hodně zdraví               
a spokojenosti, a aby byl rok s osmičkou pro 
ně úspěšný.

Chtěli bychom poděkovat rodičům,      
kteří se podíleli na vánočním překvapení     
pro své děti a ty se jim odměnily radostí           
a rozzářenýma očima.

Slova díků patří všem, kteří celý rok 
spolupracovali  s mateřskou školou                 
a podporovali ji malými či většími dárky,       
či jinou pomocí.

Poděkovat bychom chtěli i dalším 
sponzorům: panu V. Dmyterczukovi,             
J. Martanovi, M. Ptákovi, Ing. R..Čechovi,       
J. Novákovi, Ing. P.Hruškovi, Z..Pižlovi, 
manželům Heřmanovým, paní A. Kulíkové, 
K. Ptákové, O. Kalabisové, K. Mališové.

I zcela nenápadné kapičky pomoci mají své 
kouzlo a dělají radost malým i velkým. 
Těšíme se na další spolupráci.

  Kolektiv učitelek z mateřské školy

K zápisu přišlo 44 dětí
Valkeřic nebo Malé a Velké Veleně. U zápisu, 
v pěkně vyzdobených třídách, děti předvedly, 
co se již naučily – počítat, kreslit, poznávat 
tvary nebo recitovat básničku. Nakonec        
si všechny odnesly dárek, který jim připravili 
jejich budoucí spolužáci.

Mgr. Miroslava Šmídová

V pátek 18. ledna 2008 proběhl                 
na benešovské základní škole zápis dětí       
do 1. tříd. K zápisu do „velké“ školy, spolu     
s benešovskými trojčaty Martinem, Matějem 
a Natálkou Nerglovými (na fotografii),   
přišlo 44 dětí z Benešova, ale také z okolních 
obcí jako např. Malé a Velké Bukoviny, 
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ZÁPIS  ze zasedání zastupitelstva města Benešov nad Ploučnicí konaného dne 19. 12.07 od 17:00 ve velké zasedací síni MěÚ

P r o g r a m: a  vypracování  návrhu  pro  že je již zpracována studie, je Termín zpracování : 23. 1.2008
1 ) Z a h á j e n í ,  n á v r h o v á  rozhodnutí RaM. Tato částka  p otř eb a  sp o čít at  so učasné náklady výsledek hlasování pro návrh 
komise,ověřovatelé zápisu se stanovuje ve výši nad 500 000,- Ing. Moravec: na tuto akci lze získat usnesení : 14 pro
- starosta Kč bez započteného DPH. dotaci až 60%. Usnesení č. 159/2007:
2) Kontrola usnesení z minulého Ing. Šuma -zda je známo o kolik p. Tojmar: záměr tohoto návrhu byl ZaM ukládá zástupcům města       
ZaM- starosta akcí se zhruba bude ročně jednat? v možnosti vybudovat plynovod ve VH BTS zajistit prostřednictvím 
3) Prodej, koupě majetku města tajemník : předběžný odhad akcí současně s kanalizací, tím by se jednatele BTS 
- starosta může předat odbor VŽP. ušetřily náklady. analýzu rozvoje společnosti            
4) Zpráva o činnosti MěP výsledek hlasování pro návrhy Po této diskusi se zastupitelé a případných investic s ohledem    
- p. Červenka usnesení: 14 pro usnesli na následujícím usnesení. na možné odkoupení
5) Rozbor fin.hospodaření 3.Q2007 Usnesení č. 155/2007: výsledek hlasování pro návrh podílu minoritního vlastníka. 
- p. Kleinertová ZaM revokuje us. č. 2006/209  u sn es en í:1 4  pr o Termín zpracování : 23. 1.2008
 + rozpočtové provizorium na 1.Q - v souladu s usnesením č. 171/2006 Usnesení č. 157/2007: Na zakládě tohoto usnesení bylo 
2008 stanovuje u zakázek malého ZaM ukládá odboru VŽP jednat nutné posunout termín lednového 
6) Zpráva finančního výboru  ro zs ah u  p od le  §  12 odst. 6 zák.   dá le  s  R W E o možnosti plynofikace zasedání - v lednu bude ZaM 
o přípravě a průběhu č. 137/2006 výši finanční hodnoty, u l ic  Husova,  Cihelní  a td . ,  zasedat 30. 1. 2007.
- Mgr. Tesarčíková od které má odbor VŽP povinnost popřípadě zjistit další podrobnější výsledek hlasování pro návrh 
inventarizace majetku města předávat veškeré materiály komisi informace o financování této akce usnesení: 14 pro
7) Organizační záležitosti pro výběrové řízení k posouzení  ( m o ž nost spojit s kanalizací). Usnesení č. 160/2007:
8) Diskuse a  vypracování  návrhu  pro  us. č. 137/2007 - ZaM doporučuje, ZaM bere na vědomí plnění 
9) Návrh na usnesení, závěr rozhodnutí RaM. Tato částka  sv ý m  z ás tu pc ům ve společnosti ukládajících usnesení z minulého 

se stanovuje ve výši nad 100 000,- BTS s.r.o iniciovat svolání valné jednání ZaM
1)  ZAHÁJENÍ Kč bez započteného DPH. hromady s programem odvolání 
Zasedání zahájil a řídil starosta Usnesení č. 156/2007: jednatele společnosti, zvolit 3 )  P R O D E J  -  K O U P Ě  
města Karel Vrbický. Přivítal ZaM schválilo že v souladu  n ov éh o   je dn a te le  s polečnosti  M A JE T K U  M Ě STA
p ř í t o m n é  a  s e z n á m i l  j e   s  us ne se ní m  č.  1 71 /2 00 6  st an ov uj e     a  na základě výsledku auditu výsledek hlasování pro návrh 
s programem dnešního jednání. u zakázek malého rozsahu podle p o s o u d i t  n o v o u  s t r u k t u r u  usnesení: 14 pro
výsledek hlasování pro návrh §12 odst. 6 zák. č. 137/2006 výši společnosti. Usnesení č. 161/2007:
usnesení: 14 pro finanční hodnoty, od které má Mgr. Špička: úkol byl splněn.  Z a  M   s c h v á l i l o  p o s k y t n u t í  
Usnesení č. 152/2007: odbor VŽP povinnost předávat VH zasedala dne 20. 11. 07, na které da ru (p řevodu)  nemov i to s t í            
ZaM schválilo program jednání dne v e š k e r é  m a t e r i á l y  k o m i s i   by la  o dv ol án a  jed n ate lka p. Raková. do vlastnictví Ústeckého kraje       
19. 12. 2007. pro výběrové řízení k posouzení  Z á r ov eň byl zvolen nový jednatel od  města Benešov nad Ploučnicí    
Do návrhové komise byli zvoleni a  v y p r a c o v á n í  n á v r h u   pa n  Vá cl av  P rů ša .         a to pozemek p. p. č.1230/5               
t i to členové: p.  Franclová,  pr o  ro zh od n utí  R aM .  T ato  částka se Starosta otevřel otázku odkupu o výměře 1243 m2 (oddělený      
p. Klouček a p. Tojmar. stanovuje ve výši nad 500 000,- Kč podílu minoritního vlastníka: d l e  g e o m e t r i c k é h o  p l á n u           
výsledek pro návrh usnesení: 14 pro bez započteného DPH. Mgr. Špička:navrhuje vypracovat č.862-084/2007 z p. p. č. 1230). 
Usnesení č. 153/2007: us.č. 134/2007 - odb. VŽP doplnit   n o v ý  p o s u d e k  s p o l .  B T S  výsledek hlasování pro návrh 
ZaM schválilo návrhovou komisi u každé firmy, která se podílela  n e z á vislým znalcem (autorem usnesení: 14 pro
ve složení: p. Franclová, p. Klouček na realizaci rekon. Bytů v SOU posudku z r. 2004 je právě p. Průša). Usnesení č. 161/A /2007:
a p. Tojmar. projektové náklady, skutečné p. Neliba - v prvé řadě bychom měli ZaM schválilo přijetí daru (nabytí) 
Jako ověřovatelé zápisu byli náklady a  př ípadný rozdí l  znát návratnost případné investice. nemovitostí z vlastnictví Ústeckého 
navrženi:p. Chour a p. Myšíková o d ů v o d n i t  t a j e m n í k :  p a n í  tajemník - navrhuje posečkat  k raj em ě st u B e nešov nad Ploučnicí 
výsledek hlasování pro návrh Strnadová vypracovala písemné na analýzu současného stavu spol., a to :
usnesení: 14 pro vyjádření s tím, že veškeré kterou by mělvypracovat nový - pozemků p. p. č.1231/3 o výměře    
Usnesení č. 154/2007: materiály jsou zastupitelům  je dn at el .       20 m2 a p. p. č.1231/4 o výměře 61 
ZaM schválilo ověřovatele zápisu k dispozici na odboru VŽP. Mgr. Tesarčíková - souhlasí s tím, m2 (oddělené dle geometrického 
ve složení: p. Chour a p. Myšíková. us.č. 119/2007 - starostovi města že nový posudek může p. Průša p l á n u  č .  8 6 2 - 0 8 4 / 2 0 0 7                     

vytvořit pracovní skupinu, která se předložit na lednovém zasedání z p. p. č. 1231/1)
2)  KONTROLA USNESENÍ b u d e  z a b ý v a t  m o ž n o s t m i   Z aM   st ar os ta  -  j e  dů le ži té  z nát - pozemků p. č. 1262/4 o výměře 
usnesení č. 6/2007 - komisi  a   p o d m í n k a m i  p o d p o r y  především kupní cenu podílu, 631 m2, p. p. č. 1262/5 o výměře    
pro výběrové řízení informovat podnikatelských projektů v centru potom můžeme přihlížet k dalším 40 m2 a p. p. č. 1262/6 o výměře 
každé  řádné  zas tupi te ls tvo   B en eš ov a  na d P l.     aspektům. 5m2 (oddělené dle geometrického 
o plnění usnesení č. 2006/208 Složení komise – paní Myšíková, Starosta předložil návrh usnesení : p l á n u  č . 8 6 5 - 0 8 6 / 2 0 0 7                     
v č e t n ě  p o d á n í  i n f o r m a c e   pa n í   Č v an č ar ov á ,   p an   U rx,  Z aM   sc hv á lilo  odkoupení podílu z p. p. č. 1262/2)
o zveřejněných zakázkách. pan Neliba. minoritního vlastníka spol. BTS  -  p ozemků p. č. 1272/4 o výměře 
Návrhy na usnesení: us.č.  132/2007- předsedovi za cenu stanovenou znaleckým 354 m2, p. p. č. 1272/5 o výměře 
ZaM revokuje us. č. 2006/209  k on t ro ln í ho  výboru  nechat  posudkem z roku 2004. 262 m2 a p. p. č. 1272/6 o výměře 
- v souladu s usnesením č. 171/2006 odsouhlasit zprávu do jednání ZaM výsledek hlasování pro návrh 1 0 2  m 2  ( o d d ě l e n é  d l e  
stanovuje u zakázek malého všemi členy výboru, popř. zprávu usnesení:6 pro, 8 proti geometr ického plánu č.866             
rozsahu podle § 12 odst. 6 zák.   př e pr a co vat a předložit na dalším Usnesení č. 158/2007 : -087/2007 z p. p. č. 1272/1)
č. 137/2006 výši finanční hodnoty, řádném zasedání ZaM. ZaM neschválilo odkoupení podílu - pozemků p. č. 1239/6 o výměře 
od které má odbor VŽP povinnost - k této zprávě se písemně vyjádří minoritního vlastníka spol. BTS  1 9 1 m2, p. p. č. 1239/7 o výměře 
předávat veškeré materiály komisi s t a r o s t a ,  m í s t o s t a r o s t a   za   ce nu   st an ov en o u  z na le ck ým    1 5 1  m 2 ,  p .  p .  č .  1 2 3 9 / 8                     
pro výběrové řízení k posouzení  a  p .  S trnadová. posudkem z roku 2004. o výměře 381 m2, p. p. č. 1239/9      
a  v y p r a c o v á n í  n á v r h u   us .č .1 5 0/ 2 00 7 -  o db o ru   V Ž P Poté se dostavil nový jednatel spol. o výměře 363 m2, p. p. č. 1239/10    
pro rozhodnutí RaM. Tato částka se kontaktovat společnost RWE BTS pan Václav Průša, představil o výměře 524 m2, p. p. č. 239/11     
stanovuje ve výši nad 100 000,- Kč ohledně možnost i  položení  svou osobu a odpovídal na otázky o výměře 104 m2, p. p. č. 1239/12    
bez započteného DPH. plynovodu do výkopu kanalizace   za stupitelů. o výměře 101 m2, p. p. č. 1239/13    
ZaM schválilo, že v souladu  +  za ji ště ní  p rů zk um u  zá jmu občanů Po této debatě vzešel nový návrh   o  výměře 261 m2 a p. p. č. 1239/14 
s usnesením č. 171/2006stanovuje   o  plynofikaci. na usnesení: o výměře 155 m2 (oddělené         
u zakázek malého rozsahu podle   ta je mník: tato investice je pro RWE ZaM ukládá zástupcům města  d le  g eo m etrického plánu č.864         
§ 12 odst. 6 zák. č. 137/2006 výši za současného počtu zájemců ve VH BTS zajistit prostřednictvím -085/2007 z p. p. č.1239/1)
finanční hodnoty, od které má nerentabilní. jednatele BTS analýzu rozvoje výsledek hlasování pro návrh 
odbor VŽP povinnost předávat p. Chour:navrhuje nadále se spol. společnosti a případných investic   us n esení: 12 pro, 2 se zdrželi
v e š k e r é  m a t e r i á l y  k o m i s i   R W E  jed n at.     s ohledem na možné odkoupení Usnesení č. 162/2007:
pro výběrové řízení k posouzení  M  g r. Tesarčíková: upozornila,  p od íl u  m inoritního vlastníka. 
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č.17 kontrolního výboru ZaM Benešov ZaM schválilo uzavření kupní - žádost města Děčín
Usnesení č. 170/2007: nad Ploučnicí na 1.pololetí 2008smlouvy na prodej pozemku p. p. č s t a r o s t a  -  i n f o r m o v a l                      
ZaM schválilo rozpočtové opatření - Sdružení obcí Benešovska717 v k.ú Benešov nad Ploučnicí     o žádosti města Děčín, Krajského 
č.18 výsledek hlasování pro návrh o výměře 1.696 m2 s Ing, Jiřím úřadu  a  nemocnice  Děčín                
Usnesení č. 171/2007: usnesení: 14 proMoravcem, bytem Benešov       o  f i n a n č n í  s p o l u ú č a s t                    
ZaM bere na vědomí opravu chyby Usnesení č. 176/2007:nad Ploučnicí, Sídliště 656 za cenu na zajišťování pohotovostní péče   
v přepisu us.č.37/2007 a to správná ZaM schválilo rozpočet Sdružení v místě obvyklou stanovenou v roce 2008 (viz. příloha)
částka výtěžku provozu výherních obcí Benešovska na rok 2008 - jako znaleckým posudkem. výsledek hlasování pro návrh 
automatů zní : 75 231,-Kč schodkový. Příjmy ve výši 45 000 výsledek hlasování pro návrh usnesení: 13 pro, 1 se zdržela
Zřizovací listiny Kč, výdaje ve výši 130 000 Kč, usnesení: 12 pro, 2 se zdrželi Usnesení č. 179/2007:
starosta - bylo nutné upravit články financování85 000 Kč (částka  Z a M   Usnesení č. 163/2007: bere na vědomí výzvu 
týkající se finančního hospodaření 85 000 Kč, která je zapojena ve ZaM revokuje usnesení č.83/2006, s t a t u t á r n í h o  m ě s t a  D ě č í n               
a evidence majetku financování je finanční úspora  v e  s po lu pr kterým bylo schváleno uzavření áci s KÚ Ústeckého 
výsledek hlasování pro tyto  z  m in ul ýc h  let ).  kupní smlouvy o budoucí kupní kraje a nemocnicí Děčín, finančně 
3 návrhy usnesení: 14 pro tajemník - ZaM Benešov nad Pl. smlouvě s Ing. Jiřím Moravcem, participovat na zajišťování 
Usnesení č. 172/2007: n e m á  z á k o n n é  o p r á v n ě n í  bytem Benešov nad Ploučnicí, ambulantní pohotovostní péče    
ZaM schvaluje dodatek č.2  s ch va lo va t  roz p oč et  Sdružení obcí, Sídliště 656. pro děti a dospělé v roce 2008. 
ke zřizovací listině příspěvkové jelikož sdružení je samostatný výsledek hlasování pro návrh Z a M  s o u h l a s í  s  f i n a n č n í  
organizace  Školní  j ídelna ,  právní subjekt a dle příslušné usnesení: 14 pro spoluúčastí a o její výši rozhodne 
O p l e t a l o v a  6 0 7 ,  B e n e š o v   l eg isl at iv y  m aj í  ob ce povinnost Usnesení č. 164/2007: až na základě vytvořeného klíče, 
nad  Ploučnicí, IČO : 69411590 zveřejnit rozpočet sdružení obcí   k te rý ZaM neschválilo záměr prodeje m bude navrhnuta výše 
Usnesení č. 173/2007: na své úřední desce (každá obec   p čás t i  pozemku p .p .č .730/1              říspěvku města Benešova n.Pl.
ZaM schvaluje dodatek č.3  z e S d ru že ní  ob c í).v k.ú.. Ovesná.
ke zřizovací listině příspěvkové - OZV č.5/2007- 8.  DISKUSE 

4.  ZPRÁVA O ČINNOSTI MěP organizace Služby města Benešov výsledek hlasování pro návrh p. Klouček - otevřel problematiku 
nad Ploučnicí, Náměstí Míru 1, usnesení: 14 prop. Červenka - předložil zprávu     vztahů lékařů ve zdravotním 
B e n e š o v  n a d  P l o u č n i c í ,  Usnesení č. 177/2007:(viz. příloha) středisku
IČO:75014793 ZaM schválilo obecně závaznou Ing. Šuma - požádal o zvýšený s t a ros t a :  p ř i s l í b i l  j ednán í                  
Usnesení č. 174/2007: vyhlášku č.5/2007 dohled v okolí kostela s vlastníkem zdravot. Střediska 
ZaM schvaluje dodatek č.4  -  pl án  p rá ce  Za M  na I. pol. 2008tajemník - apeloval na lepší MUDr.  Zamykalem.
ke zřizovací listině příspěvkové  Došlo ke změně termínu                spolupráci MěP a Policie ČR 
organizace  Základní  škola   u  l ed no v éh o  z as ed án í na 30. 1. p. Lekner- Sdruž. obcí benešovska 9.  ZÁVĚR
a Mateřská škola Benešov  2 00 8      plánuje materiální podporu        Jelikož již nebylo dalších dotazů    
nad Ploučnicí, Opletalova 699, výsledek hlasování pro návrh pro odd. PČR či připomínek, požádal starosta 
IČO:70947112. usnesení: 14 provýsledek hlasování pro návrh č l e n y  n á v r h o v é  k o m i s e                   
Různé Usnesení č. 178/2007:usnesení: 14 pro k přednesení návrhu usnesení.
- plán práce Kontrolního výboru ZaM schvál i lo  p lán práce  Usnesení č. 165/2007: výsledek hlasování pro návrh 
výsledek hlasování pro návrh Zastupitelstva města Benešov  u sn es ZaM bere na vědomízprávu           ení: 14 pro 
usnesení: 14 pro nad Ploučnicí na I. pololetí 2008    U s n e o činnosti MěP za uplynulé období. sení č. 180/2007:
Usnesení č. 175/2007: s  t í m ,  ž e  v  l e d n u  b u d e  ZaM schválilo návrh usnesení        

5. ROZBOR FINANČNÍHO ZaM ber na vědomí plán práce zastupitelstvo zasedat 30. 1. 2008. z jednání dne 19.12.2007
HOSPODAŘENÍ ZA 3.Q 2007
p. Klienertová - předložila výše 
uvedené materiály (viz. příloha)
ROZPOČTOVÉPROVIZORIU
M NA 1.Q 2008 
p. Klienertová - předložila výše 
uvedené materiály (viz. příloha)
Dotazy byly zodpovězeny na místě 
výsledek hlasování pro návrhy 
usnesení:14 pro
Usnesení č. 166/2007:
ZaM bere na vědomí zprávu          
o  f i n a n č n í m  h o s p o d a ř e n í              
za 3.Q 2007 a zprávu o přípravě 
rozpočtu na rok 2008
Usnesení č. 167/2007:
ZaM schvál i lo  rozpočtové  
provizorium na I. čtvrtletí 2008.

6. ZPRÁVA FINANČNÍHO 
VÝBORU
Mgr. Tesarčíková - přednesla 
zprávu fin. výboru, která je 
přílohou zápisu
výsledek hlasování pro návrh 
usnesení: 14 pro
Usnesení č. 168/2007:
ZaM bere na vědomí zprávu 
finančního výboru

7 . O R G A N I Z A Č N Í  
ZÁLEŽITOSTI
Finanční záležitosti
výsledek hlasování pro tyto 
3návrhy usnesení: 14 pro
Usnesení č. 169/2007:
ZaM schválilo rozpočtové opatření 
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Poděkování
Děkuji BS-AKTIV za uspořádání milého 

předvánočního koncertu manželů Lutkových. 
Koncert byl uspořádán v rámci cyklu Křeslo 
pro hosta a výtěžek z tohoto koncertu byl 
darován na humanitární pomoc v Zambii. 
Bylo to příjemné hudební zastavení v době 
předvánočního shonu. Děkuji všem,         
kteří darovali jakýkoliv finanční příspěvek i 
mimo koncert. Celkem se vybralo krásných 
5810 Kč + 80Euro. Tyto peníze použiji při své 

práci v sirotčinci ve městečku Chimombo 
(Zambie), kde budu půl roku pomáhat jako 
dobrovolník. Bude-li možnost, budu vás         
o průběhu své práce informovat v jednom      
z dalších čísel BN. 

   Lucie Šumová

Vánoční hra v Jedlce
Těsně po svátku sv. Štěpána se v zaplněném co jsem jen tak spočítala. Měla jsem radost,   

kostele svaté Anny v Jedlce odehrávalo že jste přišli a že má námaha nebyla zbytečná. 
„Velké divadelní představení o narození Všem těm, kteří nemohli přijít, můžu jen 
Ježíška v Betlémě“. Toto představení prozradit, že jsme se s paní Janou předběžně 
připravila pro nás již velmi dobrá a známá dohodli na koncertě opět u nás v Benešově    
Jana Scholzeová. na naši pouť v září.

„Přáli bychom si, aby dnešní doba Také je možnost koupit DVD z tohoto 
výrazněji oživila křehké kouzlo starých tradic představení na tel. 777826829 (stačí SMS).

     Lída Šumováa lidových obyčejů, aby i naše děti rády 
zpívaly písně a koledy. Proto jsme s láskou      
a nadšením pro Vás vánoční hru připravili.    
Ať Vám prozáří čistou poezii Vánoc,“      
tímto přivítala paní Jana všechny přítomné.

A opravdu bylo zase co poslouchat!     
Všech účinkujících bylo kolem 30 a tak bylo 
opravdu i na co koukat. S politováním musím 
konstatovat, že byla velká škoda, že se tato hra 
nemohla uskutečnit u nás v kostele. A tak jsem 
se snažila udělat alespoň reklamu a pozvánky, 
aby se mohli od nás lidé zúčastnit. Myslím,   
že nás tam Benešovských bylo asi tak 40,      

Milá paní Šumová,
děkuji Vám za báječné zorganizování 

celého zájezdu do Benešova včetně zvládnutí 

mého nepředvídaného extempore s poruchou 

metra v Praze a následnými manévry na trase 

Děčín - Ústi n. L. Jsem rád, že to nakonec 

dopadlo dobře, technika fungovala a začali 

jsme včas. Moc pěkný nápad byla ta klavírní 

předehra. Školní aula je výborně řešená, 

takže tam měli všichni posluchači dobrý 

výhled na plátno a dobře slyšeli. Mikrofony 

byly naprosto nutné, protože tolik účastníků 

znamená značný útlum zvuku a člověk by 

musel jinak celou dobu docela křičet,      

kdyby měl mluvit bez této techniky.
Také nakonec bylo docela dost času         

na otázky z publika a lidé se ptali zajímavě. 

Pro mne jsou otázky publika velmi důležitý 

studijní materiál, protože podle jejich 

zaměření se mohu lépe připravit na další 

přednášky nebo i články, které občas píši.
Zpáteční cesta byla naprosto bez problémů. 

Rychlík do Benešova dojel přesně a nenabral 

žádné zpoždění ani do Ústí. Také z Ústí to jelo 

na čas, takže jsem byl brzo v Praze a chytil 

jsem od metra autobus během nějakých třiceti 

minut čekání, takže od odchodu ze školy jsem 

byl doma za rovné 4 h. V metru jsem              

si prohlédl ty mapy a publikace. Zjistil jsem, 

že Sdružení obcí Benešovska se velmi činí.   

Co děláte pro popularizaci Českého 

Švýcarska je úžasné a městská samospráva   

v Benešově je výborná, jak se stará                

o povznesení krásného městečka. Doma jsem 

si pak stihl prohlédnout tu obrazovou 

publikaci o Českém Švýcarsku a moc dekuji 

za věnování panu starostovi i místostarostovi.
 

           S  pozdravem  Jiří  Grygar

Na besedu s astronomem
přišla stovka lidí

Na přednášku astronoma RNDr. Jiřího 
Grygara s názvem „Okna vesmíru stále 
dokořán“, která se konala v sobotu 19. ledna    
v aule základní školy, zavítalo kolem stovky 
posluchačů.  O tom,  že  se  beseda                       
s  astronomem Benešovákům líbila,            
není pochyb. Radost z odvedené práce měl       
i sám přednášející a proto vám nyní přinášíme 
úryvek z dopisu, který po přednášce 
doputoval k organizátorům akce.  

Pozvánka na postní Křeslo pro hosta
   Benešovský spolek BS - Aktiv Vás zve      

na přednášku: „HOSPICE A UMĚNÍ 

DOPROVÁZET " Zakladatelky hospicového 

hnutí v České Republice a spisovatelky Mudr. 

Marie SVATOŠOVÉ, dne: 6. 3. 2008 v 17 hod. 

v Klubu Důchodců v Benešově nad  Ploučnicí. 
Během přednášky bude zmíňka také               

o zavražděném knězi p. Ladislavu Kubíčkovi, 

který zde v Benešově nad Ploučnicí také 

působil a na kterého lidé dosud vzpomínají.
   Budou zde k dostání knížky, které napsala 

paní Svatošová a P. Kubíček a bude to spojené   

s autogramiádou. Přijďte nebudete litovat !! 

Informace a vstupenky na Tel. 724 293 072

Josef Mráček

Obrazy - 2008
V sobotu 1. března 2008 v 15 hodin bude v 

Zelené Galerii v Kamenickém Šenově (proti 
Sklářskému Muzeu) zahájena slavnostní 
vernisáží výstava obrazů Oty Vejskala. Celý 
měsíc březen se zde budete mít možnost 
seznámit s cca 60-70 olejovými obrazy 
tohoto benešovského umělce.

Příjemné spolužití hodné ženě      
55-65 let s řidičským průkazem 
nabízí ve velkém bytě s balkonem   
a dvěma kocourky muž 61/165      
od Děčína. Zemřela mě matka 
hledám duševní porozumění           
a lásku. Nutné přistěhování.        
Tel.: 732 652 570



Všem jubilantům přejeme       
vše nejlepší, hodně štěstí           
a především pevné zdraví. 
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na lesní cestě. V zápětí se na místě nehody Romány pro ženy
objeví poručík Petr Bort. Co tak rychle Roberts,Nora – Síla ohně – Mia je 
přivedlo kriminalistu k pouhé dopravní krásná,okouzlující leč chladná a uzavřená 
nehodě?žena.Brání se citům své dávné lásky avšak zlá 

moc nabírá na síle a usiluje jí o život.Temná 
věštba se začíná naplňovat. Napětí 
Johnston,Joan – Bosá nevěsta – Molly, Kellerman,Jonathan – Posedlost – Tanyina 
vdova po utonulém kapitánovi velrybářské adoptivní matka Pathy vyjevila na smrtelné 
lodi se se svými dětmi ocitá bez prostředků, poste l i  děsivé ta jemství :  spáchala  
když si přečte inzerát na čistě formální vraždu.Tanya tomu nechce věřit a v zoufalství 
manželství. Jenže budoucí manžel není,  s e obrátí na Alexe Delawara. Podaří se jim 
kým se zdá být. najít odpovědi na otázku, zda je Pathy 
Plaidy,Jean – Předehra – úvodní román skutečně vražedkyní?
cyklu o rodu Plantagenetů, který zavede Slaughter,Karin – Triptych – nikdo nechápal, 
čtenáře do romantické doby 12. století. podle jakých kritérií si vrah své oběti vybíral. 
Henley,Virginia – Bezectný – známá autorka Trojice mužů, která se dosud neznala se ujímá 
svým nádherným stylem a smyslem pro detail pátrání, které jim navždy změní jejich život.
opět vzkřísila kouzlo Anglie odcházejícího 
středověku, do něhož zasadila osudy ženy jíž Z lékařského prostředí
se nikdo nevyrovná. Dreyer,Eillen – Neber si to osobně                

– zdravotní sestra z pohotovostního oddělení 
nemocnice v St.Lous, Kate, se po autonehodě Historické 

Swerling,Beverly – Plantáž Shadowbrook   p robudí na nemocničním lůžku svého 
– román o lásce, válce a zrození Ameriky. oddělení a na nic si nevzpomíná a stále 

střídavě upadá do kómatu.Když se jednou 
probere, svírá rukama hrdlo ošetřující Detektivky 
sestry.Je mrtvá !!A bohužel není jediná      Kačírková,Eva – Musíš mě zabít – milionář 
kdo zemřel…Gregor zemře při havárii svého porsche        

Šemberová Varvara

Grujbárová Vlastimila

Šolta Stanislav

Koucký Jaromír

Boháčová Alena

Kleinertová Dana

Zahradník Zdeněk

Kokeš Jiří

Tomíček Miroslav

Blehová Jaroslava

Harajdová Margita

Jeřábková Irena

Ježilová Miluška

Smejkalová Nasťa

Solnička Jaroslav

Mikšíčková Emilie

Bohata Jaroslav

Vtelenská Věra

Rek Jaroslav

Winter Josef

Opočenská Marie

Rubešová Alice

Tojmarová Anna

Mádle Ivo

Horvátová Alžběta

Opltová Marie

Štefflová Marie

Knihovna vloni půjčila
přes 22 tisíc knih

Více než čtyři sta čtenářů evidovala na konci 
loňského roku knihovna v Benešově          
nad Ploučnicí. Oproti loňskému roku došlo    
k mírnému poklesu. „V roce 2006 bylo 
registrováno celkem 471 lidí. V prosinci 
loňského roku však toto číslo bylo o několik 
desítek nižší. Chodilo k nám celkem 422 
čtenářů,“ uvedla knihovnice Ivana Jandášová. 
O knihy mají zájem nejen dospělí,               
a le  i  školáci .  Z celkového počtu 
registrovaných navštěvuje knihovnu 152 
mladých do 15 let. 
Za celý rok 2007 si Benešováci vypůjčili 
celkem 22265 knih. Nejvíce žádanými autory 
byla opět autorka detektivních románů Mary 
Higgins-Clark. Dále pak Henry Denker, autor 
knih z lékařského prostředí. Z Českých 
autorů je oblíbená například Soňa Monyová 
nebo Magda Váňová. 
„Do knihovny bylo loni zakoupeno celkem 
544 nových knih v hodnotě 105.144 korun.    
A i v tomto roce se mohou čtenáři těšit          
na rozšíření knižního fondu. K dispozici       
na to budeme mít opět částku ve výši                
100.000 korun,“ doplnila knihovnice.

    (ah)

Poplatky se nezvyšují,
výpůjční doba zůstává stejná
Městská knihovna Benešov nad Ploučnicí

Provozní doba:
Pondělí: 12.30 – 18.00
Úterý: zavřeno
Středa: 12.00 – 18.00
Čtvrtek: 9.00 – 12.00, 12.30 – 18.00
Pátek: zavřeno 

Registrační poplatky:
Vystavení přihlášky čtenáře a zavedení         

do evidence:
         - výdělečně činní: 20,- Kč
         - ostatní (děti, důchodce, apod.): 10,- Kč

Roční registrační poplatek:
         - výdělečně činní: 60,- Kč
         - ostatní: 30,- Kč
         - důchodci nad 70 let: 0,- Kč

Poplatek za telekomunikační služby spojené   

s přístupem k internetu: 
         - čtenáři zdarma 
         - neregistrovaní 5Kč/15min.

Vzpomínky
Dne 26. února uběhne 
již 14 let od úmrtí 

pana Bohuslava 
Lomického. 

Kdo ho znal, ať mu 
společně s námi v tento 

den věnuje tichou 
vzpomínku. 

Manželka Irena, děti 
a vnoučata

Dne 17. února jsme 
vzpomněli 

na 11. výročí úmrtí 
našeho syna 

Jaroslava Maška.
 Děkujeme všem, kdo 

si v tento den vzpomněli 
s námi.

S bolestí vzpomínají 
rodiče a bratr s družkou.

Dne 16. 1. 2008 

uplynulo 6 let, co nás 

navždy opustil 
pan Robert Košek

 z Benešova nad 

Ploučnicí. 
Stále vzpomínají 

maminka, sourozenci, 

manželka a děti.
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Jaké bylo počasí v roce 2007?

Leden nejvíce dešťových dnů za celý rok              
teploty dosahovaly hodnot mírně nad 0°C, s hodnotou srážek 65,8 mm, od 14. 7.             

od 15. 1. se ochladilo      na – 4°C až – 12°C, se výrazně zvýšila teplota – trop. vedra 
nejvíce sněhu napadlo 24. 1., kdy sněžilo celý (29,4°C – 34,7°C) trvají do 20. 7., pak pokles 
den a napadlo 14 cm sněhu, 18. 1. se            o 10°C, bouřky.
nad naším územím přehnal orkán Kyryl,   Srpen

bouřkový měsíc s nejvyššími srážkami       který i v našem regionu napáchal materiální 
– nejvíce za celý rok – 139,8 mm, 9. srpna škody a ten den      se dostavila první bouřka, 
přívalový déšť, kdy napršela téměř polovina   pršelo 20x a hodnota srážek činila 74,7 mm.

Únor z celkové hodnoty – 55,4 mm srážek, začátek 
teplý, deštivý měsíc, teplota vzduchu klesla a konec měsíce byl slunečný.

pod 0°Cčtyřikrát. Září
Březen deštivý měsíc, hlavně 1. polovina měsíce, 
opět teplý měsíc s teplotami 15°C – 17°C, pokles teploty vzduchu na 15°C – 20°C,        

konec měsíce byl slunečný (11slunných dnů). od 20. 9. babí léto.
Duben Říjen
nejsušší měsíc – srážky 1,1 mm!!, teplý, mlhavý měsíc (18dní), pokles teploty 

slunečný (27 slunných dnů), teploty od – 5°C vzduchu pod 0°C (-3°C)  ze 13. na 14. 10., 
do + 29,5°C (12. 4), teplotní výkyvy během první sníh s deštěm 21.10.
dne: 15. 4. v 7°° hod. + 4°C, ve 14°° hod 24°C. Listopad

Květen velmi vlhký měsíc, první sníh (sypký) 
 měsíc s rozmanitými projevy počasí – déšť, napadl 11. 11. a tak „Martin přijel na bílém 

kroupy, jinovatka, od 22. 5. letní                    koni“, v 1. polovině měsíce teplota kolem 0°C,            
až tropická vedra (31,5°C), bouřky – celkem ve 2. polovině pokles na – 2°C až – 3°C.
jich bylo 9, 14. 5. byly tři, také nejvíce pršelo, Prosinec

měsíc s malými srážkovými hodnotami      spadlo nejvíce srážek za 1. pololetí,                
– dosáhl 2. nejmenší hodnoty po dubnu, a to 107,7 mm.

Červen teplota vzduchu v 1. polovině měsíce kolem 
teplotně příjemný měsíc, teplota vzduchu 0°C, od 19. 12. se pohybovala od -3°C         

kolem 24°C – 26°C, 17 deštivých dnů             do -6°C a tento stav trval do 30. 12., sníh, 
s hodnotou srážek 62,1 mm. který napadl 14. 12. a dosáhl výšky 2 cm,      

Červenec do 16. 12. roztál.

Fotbalový oddíl 

MSK Benešov nad Ploučnicí 
pořádá v sobotu 
16. února 2008 

v restauraci MONTY (bývalá Sorka) 
v Dolních Habarticích

K poslechu a tanci hraje 
skupina B-BAND. 

Součástí plesu bude samozřejmě
 také bohatá tombola. 

Vstupné je 70,- Kč a lístky jsou v prodeji 
po 16. hodině na hřišti u paní Rabové. 

Budeme se těšit na vaší účast.
Miloslav Kougl

Minibazar
Ve čtvrtek 20.3.08 od 11.00 do 16.00 
pořádáme v mateřském centru 
M e d v í d e k  B e n  v  t ě l o c v i č n ě                  
na Sokolském vrchu minibazar. Věci     
k prodeji (oblečení, boty, drobné 
sportovní potřeby aj.) doneste             
do mateřského centra již oceněné        
do 13.3.2008.  Více informací         
Vám poskytneme na tel. 733 512 301, 
777 962 406 nebo na e-mailu: 
medvidekben@seznam.cz.

Maškarní rej
V pondělí 18.2.08 od 16.00 do 17.30 
hod. se v rámci cvičení rodiče s dětmi    
v tělocvičně na Sokolském vrchu 
uskuteční dětský karneval. Přijďte si 
zasoutěžit, zacvičit si, pobavit se. Těší 
se na Vás Katka Sukovatá.

Akce ve městě

Opět po roce se hlásím na stránkách Benešovských novin, abych průběh počasí v minulém 
roce všem čtenářům, kteří se o počasí zajímají, sledují je a snad i předpovídají, přiblížila      
nebo připomněla charakteristiku jednotlivých měsíců:

V porovnání s rokem 2006 byl rok 2007 více deštivý a spadlo i mnohem více srážek. Pršelo 
169x (v r. 2006 138x) a úhrn srážek činil 903,3 mm (v r. 2006 to bylo 464,9 mm), znamená to,    
že srážková hodnota je téměř 2x větší než v roce 2006.

Trochu lidové slovesnosti na závěr:  „V lednu mráz těší nás, v lednu voda – věčná škoda“.
Pohodový a meteorologicky příjemný rok 2008 všem spoluobčanům přeje:

                 J. Hloušková

PROVOZNÍ DOBA 
MC MEDVÍDEK BEN

11. SPORTOVNÍ PLES11. SPORTOVNÍ PLES

PRODEJ JABLEK
jablka na uskladnění

CENY OD VÝROBCE

Otevírací doba
Po - So

7:00 - 15:00

Po tel. dohodě možno
 i v pozdějších hodinách

Ovocnářství Kruml
Wolkerova 707 (za hřbitovem)
407 22 Benešov nad Ploučnicí

mobil: 606 368 621
e-mail: josefkruml@seznam.cz


